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Møtereferat 
 

Dato: 12.01.2017 

Tidspunkt kl.: 17.30 

Sted: Hos Ole 

Referent: Tove 

 Styremøte Vangsåsen Vel 

 

 

 

 

Ole Nashoug Leder 930 67 862 onashoug@bbnett.no 

Pål Tåsåsen 
Nestleder/We

b 

415 98 595 
pal.tasasen@outlook.com 

Guri Veiseth Sæhlie Kasserer 971 81 142 guri.veiseth@orkla.no 

Tove M Rosenberg Sekretær 911 18 323 tmrg@online.no 

Berit Henny Søberg Styremedlem 950 05 248 Beri.soberg@gmail.com 

Deltaker 

 

 

 

Sakliste  

1. Innspill til Hamar kommune vedr kommuneplan 2017 

2. Årsmøte 17.02.2017 kl 19.00  

3. Eventuelt 
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1. Innspill til Hamar kommune vedr kommuneplan 2017 

 Det er ønskelig å presisere sikkerhetstiltak mellom trafikanter og lokale beboere langs  
 Gåsbuvegen og Veståsvegen. Vangsåsen Vel sender derfor et brev vedr dette til Hamar  
 kommune, Planavdelingen, samt til Statens Vegvesen og Hedmark fylkeskommune.  

 Det oppleves en økt trafikk langs Gåsbuvegen og vellets spørsmål er, når kommer en gang- og 
 sykkelveg mellom Torvet og Gåsbu? 

 Flere av bussholdeplassene bør forbedres og merkes og skiltes slik at trafikksikkerheten ivaretas.  

 

 

 

2. Årsmøte 17.02.2017 kl 19.00 

 Innkalling til årsmøte sendes medlemmer/beboere innen 3. februar. Pål skriver nyhetsbrev, aktivitetsplan og 
 innkalling til årsmøte. 

 Guri klargjør regnskap og budsjett. 

 Tove skriver forslag til beretning og kfr med Ole. 

 Ole har invitert Tone Wabakken, Planavdelingen Hamar kommune til årsmøte for å si noe om kommunens 
 planer bl.a. i Vangsåsen. 

  

 

3. Eventuelt 

 Ole deltok på evalueringsmøte Gåsbu internasjonal. Det var få foreninger representert og få/ingen som 
 ønsket verv i forbindelse med dette arrangementet. Saken ble derfor lagt på "is". 

 Guri sjekker med Charlotte om dato for hyggekveld på Markestad i 2017. 

 

 Neste møte 25.01.2017 kl 19.00 hos Tove. Sak årsmøte.  

 

 

 

 

  

 


